



景嶺書院

二零一四至二零一五年度家長通告第十九號

School Notice 19

(本通告已上載於本校網頁 <http://www.kingling.edu.hk>)

敬啟者：茲有下列重要事項，祈予垂注：

5 March 2015

Dear parents,

Here are the items for your immediate attention:

(甲) 文藝匯演

文藝匯演將於三月十三日(星期五)舉行，所有學生必須出席。所有學生須於當天下午1時45分回校點名；表演者及工作人員的回校時間將另行通知。

(A) School Gala

The School Gala is scheduled on 13 March (Friday). All students have to arrive school at 1:45 pm. For performers and helpers, further announcement will be made.

(乙) 課後統測安排 (中一至中三級適用)

為提升學生的學習動機，鼓勵學生勤加溫習，本校除於每星期一設統測外，亦將於個別日子在第九節課後進行統測，所有學生必須出席，時間表詳見附件一。

(B) Uniform Tests after the 9th lesson (For S1 to S3 students only)

In addition to the uniform tests conducted every Monday, some uniform tests will be conducted after the 9th lesson. Attendance is mandatory. Please refer to Appendix 1 for the timetable.

(丙) 更改上課時間表及學校假期

3月12日(星期四)依夏令時間表上課，午膳時間為12時25分至1時25分，放學時間為下午3時10分。放學後所有協助文藝匯演工作的同學需留校進行綵排，綵排完結時間約為下午6時。

3月16日(星期一)為文藝匯演假期，放假一天。

(C) Time table changes and school holiday

Summer time table will be adopted on 12 March (Thursday). Lunch time will be 12:25 to 1:25 pm and lessons will end at 3:10 pm. A rehearsal for the school gala will then be held. Students concerned should attend the rehearsal. The rehearsal will end at about 6:00 pm.

16 March is the holiday after School Gala.

此致

貴家長

Thank you.

Sincerely,

Anson Yang, Ph.D.

Principal

校長

楊明倫 謹啟

二零一五年三月五日

第一頁

P.1

所有項目，尚祈 貴家長留意。並請於學生手冊第 72 頁「家長簽收通告紀錄」表內註明第十九號通告，並簽署作實，以備班主任檢查是荷。

Please pay attention to all the items above. To facilitate class teacher's inspection, parents please sign on page 72 of the student handbook to acknowledge receipt of school notice 19.

Uniform Test after the 9th Lesson

附件一
Appendix 1

S1

Date	Time	Subject
18 March (Wed)	4:15 – 4:55 pm	Liberal Studies
25 March (Wed)	4:15 – 4:55 pm	Integrated Science
29 April (Wed)	4:15 – 4:55 pm	Geography
14 May (Thu)	3:45 – 4:25 pm	Chinese History

S2

Date	Time	Subject
25 March (Wed)	4:15 – 4:55 pm	Liberal Studies
6 May (Wed)	4:15 – 4:55 pm	Integrated Science
14 May (Thu)	3:45 – 4:25 pm	Geography
20 May (Wed)	4:15 – 4:55 pm	Chinese History

S3

Date	Time	Subject
17 March (Tue)	4:15 – 4:45 pm	Chinese History
15 April (Wed)	4:15 – 4:45 pm	Liberal Studies
6 May (Wed)	4:15 – 4:45 pm	Geography
14 May (Thu)	3:45 – 4:25 pm	Physics